

*LA VERSION FRANÇAISE SUIT.*

Bureau du premier ministre  
Édifice Honoré-Mercier, 3<sup>e</sup> étage  
835, boul. René-Lévesque Est  
Québec (Québec) G1A 1B4

Premier Couillard,

We are organizations, institutions, parents and citizens who have a vested interest and desire to preserve a vital English community in Quebec. Like you, we are engaged in and committed to the development of our communities and Quebec as a whole.

We are concerned about the erosion of the quality of public education in our province. We see that students requiring educational and professional support do not always receive the necessary help to succeed due to sustained cuts to the education system. We also see that sustained cutbacks place a heavy burden on the school system.

English schools have a unique place in Quebec. They convey the rich heritage of our communities. In addition they often receive francophone and allophone students, thus helping people from all backgrounds learn to live together. Our public schools teach students to be open to the world and to make important contributions to the development of Quebec society.

In this context, we ask you to carefully consider the importance of providing the necessary resources to fully support the vital role of English schools in Quebec. Clearly everyone is in agreement that properly funded public education contributes to better communities for all.

We the undersigned,

Coasters Association  
Committee for Anglophone Social Action (CASA)  
English Community Organization of Lanaudière (ECOL)  
English Parents Committee Association (EPCA)  
Quebec Community Groups Network (QCGN)  
Quebec Federation of Home and School Association (QFHSA)  
Regional Association of West Quebecers (RAWQ)  
Voice of English-Speaking Québec (VEQ)

Bureau du premier ministre  
Édifice Honoré-Mercier, 3<sup>e</sup> étage  
835, boul. René-Lévesque Est  
Québec (Québec) G1A 1B4

Monsieur le premier ministre,

Nous sommes des organismes, des institutions, des parents et des citoyens qui ont à cœur de préserver une communauté anglophone vitale au Québec. Comme vous, nous sommes engagés dans le développement de nos communautés, de nos régions et de l'ensemble du Québec.

Nous sommes préoccupés par l'érosion de la qualité de l'éducation publique au sein de notre province. Il nous faut constater que des élèves nécessitant un soutien professionnel ne reçoivent pas l'aide nécessaire en raison des compressions successives dans le système d'éducation. Il nous faut constater aussi que cette situation fait peser un lourd fardeau à l'ensemble du système scolaire.

Les écoles anglophones ont un rôle unique pour le Québec. En plus de transmettre le riche héritage de nos communautés, elles accueillent souvent des élèves francophones et allophones, contribuant ainsi à ce que des gens de toutes origines apprennent à vivre ensemble. Surtout, les écoles publiques anglophones enseignent aux étudiants de se montrer ouverts sur le monde et d'apporter une contribution importante au développement de la société québécoise.

Dans ce contexte, nous vous demandons de considérer attentivement le rôle essentiel des écoles anglophones pour le Québec et la nécessité d'y consacrer les investissements nécessaires afin qu'elles soient en mesure de jouer pleinement leur rôle. Nous avons la certitude que vous partagez, comme nous, la conviction que le financement adéquat du système public d'éducation crée des communautés meilleures pour tous.

Nous, soussignés,

Coasters Association

Committee for Anglophone Social Action (CASA)

English Community Organization of Lanaudière (ECOL)

English Parents Committee Association (EPCA)

Quebec Community Groups Network (QCGN)

Quebec Federation of Home and School Association (QFHSA)

Regional Association of West Quebecers (RAWQ)

Voice of English-Speaking Québec (VEQ)